
 

ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 3/2016 

Sportovní komise,  

které se uskutečnilo 

v úterý 13.9. 2016 od 18:00 hodin  

v Multifunkčním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro). 
 

 

Přítomni:   Bc. Iva Kotorová, Ing. Jitka Holasová. Mgr. Petr Kuneš, Jiří Pošík, 

Robert Musílek 

 

Omluvena:  PharmDr. Jarmila Mísařová 

 

Hosté:  Josef Kozel – starosta města 

  Dalimil Nevečeřal – ředitel Spokul 

 

 

Zápis: 

 

• Na programu jednání Sportovní komise bylo seznámení s návrhem nového 

ceníku pronájmu prostor sportovní haly v Heřmanově Městci od 1.1.2017. Na 

základě předloženého ceníku a vysvětlení navržených cen ředitelem Spokulu 

panem Nevečeřalem došla sportovní komise k tomuto závěru: 

Sportovní komise nedoporučuje Radě města takto navržený ceník přijmout a to 

především proto, že komise považuje navržené ceny pro místní sportovní 

spolky za nereálné a to z důvodu skokového nárustu cen pronájmu, které je pro 

kluby neúnosné a mělo by pravděpodobně za následek útlum sportovních 

aktivit ve městě a v samotném důsledku i ztrátovost provozu sporovní haly. 

Proto komise doporučuje toto: 

• zvýšení nájemného pro místní sportovní organizace o 5 až 10 % 

• zachování nižší ceny  pro sportovní činnost mládežnických oddílů místních 

organizací v současném poměru 

• ztrátovost sportovní haly, respektive Spokulu krýt přímo z rozpočtu města 

jako neinvestiční příspěvek města, případně jinými zdroji. 

 

Člen sportovní komise pan Robert Musílek s navrženým ceníkem 

společnosti Spokul souhlasí a nevidí problém se skokovým navýšením cen 

pronájmu a doporučuje Radě navýšit roční dotace pro sportovní kluby jako 

kompenzaci. 

 



• Na základě zjištění Ing. Holasové byl pan starosta města prostřednictvím 

předsedkyně sportovní komise požádán, aby došlo k nápravě ohledně 

nesouladu, který se týká pravidel přidělování grantů v oblasti sportu. Pravidla, 

která jsou vyvěšena na webových stránkách města, noedpovídají verzi, kterou 

schválila sportovní komise a  doporučila ke schválení Radě města. K této 

nápravě stále nedošlo, proto komise žádá, aby byla chybná pravidla v co 

nejkratší době odstraněna a nahrazena správnými 

• Přílohou tohoto zápisu je vyjádření TJ Jiskra na nový ceník. 

• Další jednání sportovní komise proběhne v říjnu  2016. 

 

 

Zapsala:  Bc. Iva Kotorová, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


